

Title (en)
ARTIFICIAL WINDOW APPARATUS.

Title (de)
UNECHTES FENSTERSYSTEM.

Title (fr)
SYSTEME DE FENETRE FACTICE.

Publication
EP 0591221 A1 19940413 (EN)

Application
EP 92906479 A 19920207

Priority

- US 9200758 W 19920207
- US 65277991 A 19910208
- US 70972091 A 19910603
- US 72669091 A 19910708
- US 82910992 A 19920206

Abstract (en)
[origin: WO9213474A1] An artificial window (15) comprising a box having a rear wall (17e), and the walls (17a-17d) bounding an interior space which faces longitudinally forwardly; sheets (5) extending laterally crosswise of the space, and viewable pattern associated with the sheets (5) to be illuminated by light passing forwardly from the box interior; light source in the box; a reflector in the box to reflect light from the light source in a direction towards the sheets (5) for effecting illumination of the viewable pattern; there being a member for controlling the illumination of the viewable pattern, as a function of at least one lateral dimension.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une fenêtre factice (15) qui comprend: une boîte comportant une paroi postérieure (17e) et des parois latérales (17a-17d) délimitant un espace intérieur dont l'ouverture est orientée longitudinalement vers l'avant; des feuilles transparentes (5) qui s'étendent latéralement en travers de l'espace intérieur et auxquelles est associé un motif visible destiné à être éclairé par la lumière dirigée vers l'avant depuis l'intérieur de la boîte; une source lumineuse montée dans la boîte; un réflecteur monté dans la boîte, qui sert à réfléchir la lumière depuis la source lumineuse dans une direction allant vers les feuilles transparentes (5), afin d'assurer l'éclairage du motif visible; ainsi qu'un élément qui sert à réguler l'éclairage du motif visible, en fonction d'au moins une dimension latérale.

IPC 1-7
A47F 11/06

IPC 8 full level
B44C 5/08 (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01); **G09F 13/04** (2006.01); **G09F 13/08** (2006.01); **G09F 13/14** (2006.01); **G09F 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 13/04 (2013.01); **G09F 13/0409** (2013.01); **G09F 13/0422** (2021.05); **G09F 13/0472** (2021.05); **G09F 13/0481** (2021.05);
G09F 13/08 (2013.01); **G09F 13/14** (2013.01); **G09F 27/00** (2013.01); **G09F 2013/145** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
WO 9213474 A1 19920820; AU 1374392 A 19920907; EP 0591221 A1 19940413; EP 0591221 A4 19950719; JP H06508304 A 19940922

DOCDB simple family (application)
US 9200758 W 19920207; AU 1374392 A 19920207; EP 92906479 A 19920207; JP 50585992 A 19920207